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Som suppleanter til bestyrelsen blev følgende beboere valgt:

- 1. suppleant Jan Thomsen – Bratskovvej 5.
- 2. suppleant Ole Landdry – Bratskovvej 2.

Pkt. 7 Som revisorer blev valgt:

- Peter Lorentzen – Spøttrupvej 1.
- Hanne Frandsen – Tirsbækvej 5.

Som revisorsuppleant blev valgt:

- Egon Jensen – Oxholmvej 7.

Pkt. 8 Indkomne forslag – der var ingen indkomne forslag.

Pkt. 9. Eventuelt

Et medlem anførte at der skulle indkaldes til generalforsamling før fristen for at 
indkomme med forslag. Bestyrelsen henviste til at forslaget skal stilles som forslag til 
vedtægtsændringer.

Et medlem roste vedligeholdelse af de grønne områder.

Et medlem anmodede om at give bestyrelsen arbejdsro i relation til opgaven med at få 
udarbejdet en plan for vintervedligeholdelse af fortovene.

Bestyrelsen har på det første bestyrelsesmøde efter generalforsamlingen konstitueret sig 
således:

Formand: Sven Åge Andersen Tjelevej 2 Tlf.: 9892 9114

Næstformand: Kjeld Larsen Lindenborgvej 8 Tlf.: 9892 5384

Kasserer: Ole Nielsen Ålholmvej 5 Tlf.: 2691 4905

Sekretær Erik Bach Oxholmvej 5 Tlf.: 2096 1071

Bestyrelsesmedlem: Carsten Nielsen Engelsholmvej 6 Tlf.: 2194 3687

1

GRUNDEJERFORENINGEN
HERREGÅRDSPARKEN

Til samtlige grundejere 
i Herregårdsparken

Referat af ordinær generalforsamling
Onsdag den 7. marts 2012

1: Valg af dirigent.

2: Godkendelse af forretningsorden.

3: Bestyrelsens beretning.

4: Forelæggelse af regnskab for 2011 til godkendelse.

5: Forelæggelse af budget og kontingent for 2012 til godkendelse.

6: Valg

 6.1  Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer:

På valg: 

Sven Åge Andersen (modtager genvalg)

Thom Thomsen (modtager genvalg)

6.2  Valg af 2 bestyrelsessuppleanter.

7: Valg af 2 revisorer, samt en revisorsuppleant.

8: Indkomne forslag – der er ingen indkomne forslag

9: Eventuelt.

30 beboere, fra 24 husstande, samt 5 bestyrelsesmedlemmer var fremmødt

Pkt. 1 Formanden bød velkommen og indledte med at byde velkommen og 
foreslog at Hanne Frandsen blev valgt som dirigent, hvilket forsamlingen 
vedtog.
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Pkt. 2 Forretningsordenen blev fremlagt og godkendt. Dirigenten konstaterede at 
generalforsamlingen var lovlig med hensyn til indkaldelse. Der var et par 
medlemmer der ikke mente generalforsamlingen var lovlig indkaldt, da der 
ikke var annonceret i Nordjyske. Der blev ligeledes fremført at vedtægterne på 
foreningens hjemmeside angav, at der generalforsamlingen skal indvarsles i 
Nordjyske.

Bestyrelsen henviste til at vedtægterne sidste år blev ændret via den ordinære, 
samt en ekstraordinær generalforsamling. Dirigenten gik hermed videre med 
dagsordenen, og anmodede bestyrelsen om at opdatere foreningens hjemme-
side.

Ole Landry og Egon Jensen blev valg som stemmetællere.

Pkt. 3 Formanden aflagde bestyrelsens beretning. (beretning indlagt i referatet).

Der var følgende kommentarer fra de fremmødte til beretningen – bestyrelsens 
svar er skrevet med kursiv:

Et medlem anførte at stien i bunden af slugten mod Lundhøjvej var i en dårlig 
forfatning, og ville have oplyst om det er foreningens sti. Formanden meddelte 
at det er kommunens sti.

Herefter var der en længere debat i forhold til snerydning generelt, og specifikt 
det forhold at Hjørring kommune har overdraget pligten til vintervedligehold-
else af fortovene til de 21 grundejere. Der var generelt i forsamlingen den 
holdning at grundejernes pligt til at udføre vintervedligeholdelse af fortovene i 
området, skal pålægges grundejerforeningen. 

Der var flere medlemmer der gav udtryk for utilfredshed med bestyrelsens 
håndtering af sagen. Formanden gav kort et resume af forløbet med 
overdragelsen af pligten for vintervedligeholdelse – herunder at der har været 
afholdt møde med Hjørring kommune, for at undersøge muligheden for at 
undgå overdragelsen af pligten.

Et medlem anførte at der burde have været indkaldt til et orienteringsmøde i 
forbindelse med kommunens overdragelse af pligten. Et andet medlem mente 
at når der var midler til et socialt arrangement som afholdelse af sct. hans, så 
burde der også være mulighed for at vintervedligeholdelse af fortove er en 
fælles opgave for foreningen.
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Debatten blev afsluttet med at der blev fremsat forslag om, at grundejerfor-
eningen overtager grundejernes pligt til at udføre vintervedligeholdelse af 
fortove. Forslaget blev vedtaget med 24 stemmer for og ingen stemmer 
imod. Der var 5 der undlod at stemme.

Et medlem foreslog at der blev opsat en container på bålpladsen som 
medlemmer kan bruge til affald. Formanden anførte at det ville forringe 
udsigten for de beboere der har grunde op til bålpladsen.

Et medlem anførte at kommunen burde kontaktes i forbindelse med græs-
slåning, da medlemmet mente at kommunen havde ressourcer til at udføre 
opgaven af den forholdsvis store budgetpost, til en pris der lavere end den 
som der betales ved privat entreprenør.

Beretningen blev herefter godkendt

Pkt. 4 Kassereren gennemgik regnskabet og status for 2011.

Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger.

Pkt. 5 Kassereren gennemgik forslaget til budget for 2012.

Et medlem meddelte at der burde indhentes et samlet tilbud på snerydning 
for såvel veje som stier. Et andet medlem anførte at den nuværende ordning 
i forhold til snerydning af veje fungerer tilfredsstillende. 

Budgettet blev herefter godkendt.

Pkt. 6 Til valget til bestyrelsen blev følgende foreslået:

- Erik Bach – Oxholmvej 5.
- Sven Åge Andersen – Tjelevej 2
- Thom Thomsen – Ålholmvej 4

Til valget var følgende stemmetællere tidligere udpeget:

- Ole Landry – Bratskovvej 2
- Egon Jensen – Oxholmvej 7

Efter optælling af stemmerne var følgende beboere valgt til bestyrelsen:

- Sven Åge Andersen – Tjelevej 2
- Erik Bach – Oxholmvej 5
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